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Medborgarförslag angående frilufts- och 
kulturliv vid Kanaanbadets café. 

Svar på medborgarförslag 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

sitt svar på medborgarförslaget. 

 

 

 

 

Ulla Thorslund Ola Fagerstedt 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Sammanfattning 
I det inlämnade medborgarförslaget föreslås att Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning i samarbete med Stockholms Fastighetskontor 

gör ett gemensamt underlag inför anbudsgivningen av 

caféverksamheten vid Kanaanbadet och att caféentreprenören ges i 

uppdrag att samverka med lokalt föreningsliv. 

 

 

 

Bilaga: Medborgarförslag angående frilufts- och kulturliv vid 

Kanaanbadets café 



 Tjänsteutlåtande 

Dnr 1.2.4.-089-2014 

Sida 2 (2) 

 

 

 

 

 

Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

Avdelningen för ekonomi och stadsmiljö 

 

Hässelby Torg 20-22 

Box 3424 

165 23 Hässelby 

Växel 08-508 04 000 

hasselby-vallingby@stockholm.se 

stockholm.se 

 

Ärendets beredning 
Detta ärende har utarbetats inom avdelningen för ekonomi och 

stadsmiljö. 

 

Ärendet 
I det inlämnade medborgarförslaget föreslås att Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning i samarbete med Stockholms Fastighetskontor 

gör ett gemensamt underlag inför anbudsgivningen av 

caféverksamheten vid Kanaanbadet och att caféentreprenören ges i 

uppdrag att samverka med lokalt föreningsliv. 

Kanaanbadets café ägs och förvaltas Stockholm Fastighetskontor. 

De söker nu ny verksamhetsanordnare och hoppas kunna skriva 

hyresavtal med en sådan till kommande sommar. 

 

 

Förvaltningens synpunkter 
Stadsdelsförvaltningen stöttar tanken med samverkan mellan det 

lokala kultur- och föreningslivet och caféverksamheten för att 

möjliggöra en mötesplats. Utifrån detta har förvaltningen varit i 

kontakt med fastighetskontoret, vilka inte kommer kräva samverkan 

med det lokala kultur- och föreningslivet vid hyresavtalsförhandling. 

Frågan om samverkan kommer att ställas till den blivande 

entreprenören. 

 

Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

sitt svar på medborgarförslaget. 

 

   ----- 


